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Slavimo Boga ljubavi

Draga braćo i sestre, dobar dan!

Danas, na prvu nedjelju nakon Duhova, slavimo svetkovinu Presvetoga Trojstva. To je svetkovina
na koju razmatramo i veličamo otajstvo Boga Isusa Krista, koji je Jedan u jedinstvu triju Osoba:
Oca, Sina i Duha Svetoga, na koju uvijek novim divljenjem slavimo Boga-Ljubav, koji nam
besplatno prikazuje svoj život i traži od nas da ga širimo u svijetu.

Današnja nam liturgijska čitanja pomažu shvatiti da nam Bog ne želi toliko objaviti da postoji,
koliko više da je On „Bog s nama", Bog koji nam je blizu, koji nas ljubi, koji nas prati na našem
putu, koji se zanima za našu osobnu povijest i brine se o svakomu, počevši od najmanjih i
najpotrebitijih. On je Bog „gore na nebu", ali je istodobno „ovdje na zemlji" (usp. Pnz 4, 39). Prema
tome, mi ne vjerujemo u jedno daleko, ravnodušno biće, nikako ne! Naprotiv, vjerujemo u Ljubav
koja je stvorila svemir i od koje je potekao jedan narod, koja je postala tijelom, za nas umrla i
uskrsnula te kao Duh Sveti sve preobražava i privodi punini.

Sveti Pavao (usp. Rim 8, 14-17), koji je osobno doživio tu preobrazbu koju je izveo Bog-Ljubav,
prenosi nam Božju želju da ga se naziva Ocem ili, još bolje, „tatom" – Bog je „Otac naš", s
potpunim povjerenjem djeteta koje se predaje u ruke onoga koji mu je darovao život. Duh Sveti –
podsjeća isti apostol – djelujući u nama daje da Isus Krist ne postane ličnost iz prošlosti, nego da
osjetimo kako je blizu, da je naš suvremenik, i da iskusimo radost djece koju ljubi Bog. Na kraju, u
Evanđelju Uskrsli obećava da će uvijek biti s nama. I upravo zahvaljujući njegovoj prisutnosti i
snazi njegova Duha možemo mirno ostvariti poslanje koje nam je povjerio. Koje je to poslanje?
Naše je poslanje naviještati i svjedočiti svima njegovo evanđelje i tako širiti zajedništvo s Njim i
radost koja od njega dolazi. Bog, hodeći s nama, ispunja nas radošću i radost je pomalo i prvi jezik
kršćanina.

Dakle, svetkovina Presvetoga Trojstva daje nam promatrati otajstvo Boga koji neprestano stvara,
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otkupljuje i posvećuje, uvijek s ljubavlju i iz ljubavi, te svakome stvorenju koje ga prima daje da
odražava zraku njegove ljepote, dobrote i istine. Otpočetka je odabrao kročiti zajedno s ljudskim
rodom i oblikovati narod koji će biti blagoslov za sve narode i ljude, ne isključujući nikoga.
Kršćanin nije izolirana osoba, nego pripada narodu: narodu koji oblikuje Bog. Ne može se biti
kršćaninom bez te pripadnosti i zajedništva. Mi smo narod, narod Božji. Neka nam Djevica Marija
pomogne s radošću ispuniti poslanje svjedočenja svijetu, žednom ljubavi, da je smisao života
upravo beskrajna ljubav, konkretna ljubav Oca, Sina i Duha Svetoga.

Nakon Angelusa

Draga braćo i sestre, jučer je u Piacenzi blaženom proglašena Leonella Sgorbati, sestra misionara
Majke Božje od Utjehe, ubijena iz mržnje prema vjeri u Mogadishu u Somaliji 2006. godine. Njezin
život utrošen za evanđelje i služenje siromašnima, kao i njezin mučeništvo predstavlja zalog nade
za Afriku i za cijeli svijet. Molimo zajedno za Afriku, da u njoj zavlada mir.

[Zdravo Marijo...]

Gospo od Afrike, moli za nas!
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